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Protokół 

z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 lutego 2013 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 15
05 

otworzył obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 11 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Katarzyna Goździewska, p. Bogdan Janczarek, p. Marcin Pawłowski, p. Edyta 

Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił 

porządek obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Radny p. Leszek Gelo zwrócił się z wnioskiem o: 

1) wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców Halinowa na 

działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307”, jako punkt nr 11. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Radnego p. Leszka Gelo w sprawie: 

1) wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców Halinowa na działalność 

Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307”, jako punkt nr 11. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Bogdan Janczarek, p. Marcin 

Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska. 
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 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 2013 roku. 
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 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 2013 roku. 
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Porządek obrad XXXIII sesji w dniu 27 lutego 2013 roku po zmianach: 

z następującym porządkiem obrad:  

1) Otwarcie obrad sesji. 

2) Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5) Podsumowanie akcji „Zima w Gminie 2013”. 

6) Podsumowanie prac Rady Miejskiej w Halinowie za 2012 rok. 

7) Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8) Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9) Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10) Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

11) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi 

mieszkańców Halinowa na działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307 

12) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 301. 

13) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  

– Druk Nr 302. 

14) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Halinów – Druk Nr 293/Druk Nr 303. 

15) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Paged Property Sp. z o.o. spółka 

komandytowa reprezentowanej przez radcę prawnego Beatę Zborowską z Frankiewicz 

Kapela Kancelaria Prawna Sp. k. – Druk Nr 304. 

16) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Halinów na lata 2013-2016 z uwzględnieniem lat 2017-2020 

 –  Druk Nr 305. 

17) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia taryfy dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków – Druk Nr 306. 

18) Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 stycznia 

2013 roku. 

19) Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

20) Zamknięcie sesji. 
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4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, 

złożył sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 30 stycznia 2013 roku 

do 27 lutego 2013 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 30 umów oraz 

10 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 05.02.2013 r. – Odprawa Roczna w Komendzie Powiatowej Policji w Mińsku 

Mazowieckim; 

 06.02.2013 r. – spotkanie z Panią Anną Bętkowską wójt Wiązownej w sprawie 

podpisania porozumienia o współpracy międzygminnej w zakresie wystąpienia 

sytuacji kryzysowych lub nadzwyczajnych oraz omówienia odnośnie doprowadzenia 

autobusu linii nr 730 do pętli w Brzezinach; 

 12.02.2013 r. – spotkanie ze Starostą w sprawie omówienia współpracy Gminy 

Halinów i Powiatu Mińskiego odnośnie modernizacji i budowy dróg powiatowych 

oraz organizacji Święta Straży Pożarnej; 

 13.02.2013 r. – spotkanie w Ministerstwie Edukacji Narodowej z p. Ministrem 

Sławeckim oraz p. Marszałek Orzełowską w sprawie możliwości pozyskania funduszy 

na modernizację i wyposażenie gimnazjum w Halinowie; 

 14.02.2013 r. – odbył się konkurs wiedzy pożarniczej dla dzieci ze szkół z Okuniewa, 

Cisia i Halinowa; 

 21.02.2013 r. – zebranie wiejskie miejscowości Krzewina w sprawie 

uszczegółowienia zakresu prac odwodnieniowych, które będą realizowane w br.; 

 23.02.2013 r. – zebranie sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Długiej 

Kościelnej. 

Na salę weszła Radna p. Katarzyna Goździewska. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 zimowym utrzymaniu dróg gminnych - kwota umowy 282 393,54 zł, w lutym 

wydatkowano kwotę 44 797,38 zł a od grudnia 2012 r. do lutego 2013 r. razem 

wydatkowano kwotę 167 369,22 zł, pozostało 115 024,32 zł;        

 w przetargu na budowę kanalizacji w Okuniewie EKO-INWESTYCJA wpłynęło 

15 ofert, wybrano ofertę firmy BUDOSAN, Żabokliki na kwotę 6 100 000 netto;  

 ogłoszeniu kolejnego przetargu na „Zapewnienie miejsca w schronisku bezdomnym 

zwierzętom odłowionym z terenu gminy”, składanie ofert do 28.02.2013 r., 

w poprzednim przetargu nie wpłynęła żadna oferta;     

 ogłoszeniu przetargu na „Budowę sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno 

-Przedszkolnym w Cisiu”, składanie ofert do 01.03.2013 r., przewidywany termin 

wykonania do 30.06.2014 r. oraz o złożeniu wniosku do Urzędu Marszałkowskiego 
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o dofinansowanie z Programu Rozwoju Bazy Sportowej Woj. Maz. (finansowany ze 

środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej) na kwotę ok. 627 000 zł; 

 ogłoszeniu przetargu na budowę kanalizacji w Józefinie i Hipolitowie w ramach 

otrzymania środków z PROW, składanie ofert do 06.03.2013 r., przewidywany termin 

zakończenia prac do 30.09.2013 r.; 

 rozstrzygnięciu przetargu i podpisaniu umowy z firmą EURO-BUD z Wołomina na 

kwotę 142.908,14 zł na „Adaptację pomieszczenia po kotłowni na salę gimnastyczną 

przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Okuniewie”, w przetargu wpłynęło 9 ofert;   

 otwarciu ofert w przetargu na „ Bieżące utrzymanie dróg gminnych o nawierzchni 

bitumicznej i z asfaltu frezowanego”, w przetargu wpłynęło 5 ofert, najniższa firmy 

BRUK-BUD Pogorzel na kwotę 172 522,26 zł.;   

 otwarciu ofert w przetargu na „Bieżące utrzymanie dróg gminnych o nawierzchni 

gruntowo-żwirowej i tłuczniowej”, w przetargu wpłynęło 12 ofert, najniższa oferta 

firmy TOMIRAF, Celestynów na kwotę 367 947,12 zł; 

 rozstrzygnięciu przez Zarząd Dróg Powiatowych przetargu na wykonanie 

„Dokumentacji budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej 2203 w Wielgolas 

-Brzeziński–Cisie” na odcinku o długości ok. 2,5 km, najniższa oferta firmy 

EUROBUD, Skierniewice na kwotę 20 787 zł;   

 podpisaniu w dniu 05.02.2013 r. umowy na wykonanie okresowego przeglądu 

przewodów spalinowych i wentylacyjnych w budynkach komunalnych do  

15.03.2013 r. na kwotę 8 856 zł;   

 podpisaniu w dniu 26.02.2013 r. umowy z firmą COMES na:    

- budowę placu zabaw w Wielgolesie Duchnowskim – doposażenie na kwotę 

3 500,01 zł, termin wykonania prac do 31.05.2013 r.,  

- na budowę placu zabaw w Michałowie na kwotę 25.661,83 zł, termin wykonania 

prac do 31.05.2013 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się 

z wnioskiem o przeniesienie punktu nr 5 Podsumowanie akcji „Zima w Gminie 2013”, 

jako punkt nr 6. 

Wniosek został przyjęty poprzez aklamację. 

Porządek obrad XXXIII sesji w dniu 27 lutego 2013 roku po zmianach: 

1)   Otwarcie obrad sesji. 

2) Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5)   Podsumowanie prac Rady Miejskiej w Halinowie za 2012 rok. 

6) Podsumowanie akcji „Zima w Gminie 2013”. 

7) Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8) Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 



str. 5 
 

9) Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10) Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

11) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi 

mieszkańców Halinowa na działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307. 

12) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 301. 

13) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  

– Druk Nr 302. 

14) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Halinów – Druk Nr 293/Druk Nr 303. 

15) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Paged Property Sp. z o.o. spółka 

komandytowa reprezentowanej przez radcę prawnego Beatę Zborowską z Frankiewicz 

Kapela Kancelaria Prawna Sp. k. – Druk Nr 304. 

16) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Halinów na lata 2013-2016 z uwzględnieniem lat 2017-2020 

 –  Druk Nr 305. 

17) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia taryfy dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków – Druk Nr 306. 

18) Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 stycznia 

2013 roku. 

19) Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

20) Zamknięcie sesji. 

5. Podsumowanie prac Rady Miejskiej w Halinowie za 2012 rok 

Podsumowanie prac Rady Miejskiej w Halinowie za 2012 rok przedstawił Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński. Poinformował, że w 2012 roku 

odbyło się 14 sesji Rady Miejskiej w Halinowie, w tym 4 nadzwyczajne.  

Następnie przedstawił tematy zrealizowane przez Radę zgodnie z planem pracy na 2012 rok: 

 Plany Zagospodarowania Gminy Halinów na rok 2012 – przystąpienie do realizacji 

planów kolejnych miejscowości.  

 Sytuacja oświatowa w Gminie Halinów po pierwszym półroczu roku szkolnego 

2011/2012.  

 Mieszkania komunalne przy obiektach oświatowych – informacja Urzędu Miejskiego.  

 Sprawozdanie Burmistrza z inwestycji gminnych w 2011 r.  

 Sprawozdanie z działalności spółki EKO – INWESTYCJA za 2011 rok.  

 Plany zagospodarowania przestrzennego.  

 Podsumowanie akcji „Zima w Gminie” 2012.  

 Sprawozdanie z działalności Zakładu Komunalnego w Halinowie. 
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 Działalność Spółki Wodnej 2011/2012, inwestycje hydrologiczne i odwodnieniowe  

– sprawozdanie z wykonania prac.  

 Kanalizacja Hipolitowa – sprawozdanie burmistrza nt. ew. prac gwarancyjnych.  

 Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011 rok – absolutorium.  

 Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego w 2011 roku.  

 Omówienie działalności instytucji kultury na terenie Gminy Halinów oraz Gminnego 

Centrum Informacji w Halinowie.  

 Inwestycje gminne w pierwszym półroczu 2012 roku – poziom zaawansowania prac. 

 Bezpieczeństwo publiczne na terenie gminy Halinów – informacja Burmistrza 

Halinowa, Komendanta Komisariatu w Halinowie, Prezesa Zarządu Oddziału 

Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Halinowie.  

 Realizacja zadań z zakresu polityki społecznej – podsumowanie akcji „Lato  

w Gminie” 2012.  

 Sprawozdanie z realizacji budżetu za I półrocze 2012 roku.  

 Informacja na temat funkcjonowania placówek oświatowych na terenie Gminy 

Halinów.  

 Realizacja zadań z Funduszu Sołeckiego 2011.  

 Stawki podatków i opłat lokalnych.   

 Prace nad projektem budżetu na 2013 rok.  

 Budżet 2013 – zakończenie prac i uchwalenie.  

 Sprawozdanie z prac komisji stałych.  

 Podsumowanie prac Rady Miejskiej w Halinowie za 2012 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił, na podstawie uchwały 

Nr X.75.2011 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 maja 2011 roku z późn. zm. w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania 

lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata, sprawozdanie z wykonania w/w uchwały 

w zakresie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Halinów nieruchomości z przeznaczeniem na 

drogi w 2012 roku. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 
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6. Podsumowanie akcji „Zima w Gminie 2013” 

Podsumowanie akcji „Zima w Gminie 2013” 
3
 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu 

Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie czy 

wszystkie dzieci miały możliwość uczestnictwa w zajęciach podczas trwania akcji. 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska 

poinformowała, że wszystkie dzieci zgłoszone przed akcją zostały uwzględnione, niektóre 

dzieci wzięły udział w zajęciach dwukrotnie i trzykrotnie. Następnie poinformowała, że 

w Halinowie gimbus, który przywoził i odwoził dzieci, kursował cały dzień a w Okuniewie 

autokar był wynajmowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

otrzymał informację, iż w tym roku zainteresowanie akcją przerosło oczekiwania. 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska 

potwierdziła, że zainteresowanie przerosło oczekiwania. Następnie poinformowała, że także 

przyjeżdżały dzieci z innych miejscowości z terenu gminy, które zwiedzały Halinów 

i placówkę szkolną. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Mieszkanka Gminy Halinów p. ... w swojej wypowiedzi nawiązała do problemu 

bezdomnych zwierząt, jej zdaniem problem schroniska jest nierozwiązany. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że zgłoszenia 

o bezdomnych zwierzętach są realizowane na bieżąco. Dodatkowo Gmina Halinów podpisała 

umowę z Przychodnią Weterynaryjną Romana Maja na wykonanie zabiegów bezdomnym 

zwierzętom. Następnie poinformował, że na terenie poszczególnych Sołectw odbywać się 

będą akcje, na których mieszkańcy będą mogli zaszczepić oraz zaczipować zwierzęta.  

Mieszkanka Gminy Halinów p. ... odnośnie gospodarki śmieciowej zgłosiła zastrzeżenie do 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki takiej opłaty. Zadała pytanie jakie zostały przyjęte kryteria, aby obliczyć stawkę 30 zł 

od gospodarstwa (śmieci segregowane) oraz 60 zł od gospodarstwa (śmieci niesegregowane), 

ponieważ ustalenie takiej metody i stawki jest problemem dla gospodarstw jednoosobowych. 

Poinformowała także, że ma zastrzeżenia do tego, iż tylko jedna firma będzie obsługiwała 

całą gminę. Na koniec swojej wypowiedzi, poinformowała, że nie godzi się z takim sposobem 

rozliczenia na gospodarstwo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

przy uchwaleniu uchwały problem był znany Radzie, która zostawiła sobie furtkę do tego, że 

jeżeli przy nowelizacjach ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, będzie 

możliwość rozgraniczenia na gospodarstwa jednoosobowe, dwu osobowe, to Gmina powróci 

                                                 
3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 2013 roku. 
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do tematu. Następnie poinformował, że mieszkańcy będą dopłacać do osób, które będą 

uchylały się za uregulowanie płatności. Rada została zobligowana do ustalenia stawki za 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez ustawę sejmową nie mając 

przetargu. Cena została ustalona na podstawie szacunkowych cen odbioru śmieci na 

wysypiskach od tony. Następnie stwierdził, że ustawa rządowa zmonopolizowała rynek i nie 

ma idealnego systemu a ustalone stawki opłaty od gospodarstwa nie pokryją w całości 

kosztów systemu. Zadeklarował, że jeżeli Gmina zauważy rozwiązanie problemu podziału 

gospodarstw przez inne gminy a Wojewoda nie uchyli podjętych uchwał przez te gminy, to 

podejmie działania, aby zrekompensować mieszkańcom, którzy poniosą najbardziej koszty. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że Gmina musiała podjąć trudne 

decyzje, które zostały narzucone przez Sejm. Ta ustawa została wprowadzona w terenie 

całego kraju i poszczególne samorządy terytorialne nie mają jeszcze doświadczenia. Ustawa 

rządowa miała pewne ramy, w których Gmina Halinów musiała się zmieścić i trzeba było 

podjąć decyzję na podstawie obowiązujących przepisów czy Gmina będzie naliczać stawkę 

opłaty za ilość osób zamieszkujących dane gospodarstwo albo od gospodarstwa. Stwierdził, 

że jakąkolwiek decyzję Gmina podjęłaby, to i tak budziłaby kontrowersję ze strony 

mieszkańców. Oprócz osób samotnie zamieszkujących, są także rodziny wielodzietne, 

których dzieci generują tylko koszty. Gminie zależy także, aby jak największa liczba osób 

meldowała się i zamieszkiwała Gminę Halinów. Ustalona opłata od gospodarstwa jest niską 

opłatą. Ceny za odbiór śmieci stale rosną i nie wiadomo czy firmy prywatne po wejściu 

w życie ustawy „śmieciowej” nie podniosłyby cen za odbiór. W kwestii obsługi przez jedną 

firmę, to nie jest decyzja Gminy, tylko takie są wytyczne ustawy sejmowej. Przy pojawieniu 

się nowych regulacji ustawy, Gmina będzie ten problem jeszcze analizować. Na koniec 

swojej wypowiedzi Burmistrz Halinowa zaprosił p. ... na spotkanie w czasie przyjęć 

interesantów w celu dalszych dyskusji. 

Na salę wszedł Radny p. Bogdan Janczarek. 

Mieszkanka Gminy Halinów p. ... poinformowała, że złoży odwołanie do SKO odnośnie 

podjętej uchwały Rady Miejskiej Nr XXXI.264.2012 z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki takiej opłaty, ponieważ nie zgadza się z podjętą decyzją Rady Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że 

wszystkie gminy, które stoją przed tym problemem, powinny kibicować osobą składającym 

odwołania, aby jak najwięcej składały takie skargi z powodu nie zrekompensowania przez 

ustawodawcę gospodarstwom jedno i dwuosobowym poniesionych kosztów odnośnie 

wprowadzenia tej ustawy. Może dzięki tym skargom, Rząd zajmie się na poważnie zmianą 

ustawy a nie tylko kosmetycznymi poprawkami. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki zadał następujące pytania: 

a) „jakie opłaty będą ponosić właściciele nieruchomości, w których przebywają np. raz 

w tygodniu w okresie letnim”? Czy osoby stale nieprzebywające w gospodarstwie 

będą zwolnione z opłaty”? 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że podjęta 

uchwała dotyczy gospodarstwa a nie liczby osób zamieszkujących dane gospodarstwo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

dodał, że jeśli uchwała zezwalałaby na różnicowanie dla osób przebywających np. dwa razy 

w tygodniu, to okazałoby się, że mieszkańcy nie przebywaliby stale w swoich domach. 

b) „ile razy w miesiącu będą odbierane śmieci segregowane od gospodarstwa”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że śmieci segregowane 

będą odbierane raz w miesiącu a niesegregowane dwa razy w miesiącu. Następnie 

poinformował, że dodatkowo PSZOK znajdujący się w Długiej Kościelnej nieodpłatnie 

będzie przyjmował odpady. Wyjaśnił także, że Gmina na dzień dzisiejszy nie jest w stanie 

przewidzieć ile odpadów będą generować mieszkańcy. Ustawodawca przewidział, że 

w opłacie od gospodarstwa ma zawierać się utrzymanie i wyposażenie PSZOKu oraz 

wynagrodzenie osób obsługujących system. Ten system, zgodnie z założeniem, ma się 

samofinansować. 

c) „jak rozwiązać problem osób samotnie zamieszkujących, które generują małe ilości 

śmieci”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że nie ma takiej osoby, 

która nie produkowałaby śmieci. Na dzień dzisiejszy każde gospodarstwo powinno mieć 

podpisaną umowę z firmą odbierającą odpady. Od 1 lipca br. te obowiązki przejmuje Gmina 

i jeden wykonawca, który będzie zobowiązany odbierać od gospodarstw z całej gminy 

odpady. 

d) „czy po ogłoszeniu przetargu, będzie istniała możliwość obniżenia stawki bazowej”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że stawka 

bazowa przyjęta uchwałą Rady Miejskiej w Halinowie, jest stawkę, która szacuje koszt 

utrzymania Zorganizowanego Systemu Odbioru Odpadów Gminy Halinów. Następnie 

poinformował, że po rozstrzygnięciu przetargu okaże się, czy ustalona stawka jest 

wystarczająca. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w swojej 

wypowiedzi odniósł się do kwestii, że jeżeli stawki za opłatę będą niskie, to Gmina będzie 

zmuszona zwiększyć stawki za podatki. Następnie dodał, że należy zastanowić się nad 

ochroną gospodarstw jedno i dwuosobowych. 

Na salę wszedł Radny p. Marcin Pawłowski. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz stwierdził, że Michałów powinien być zwolniony 

z opłaty skoro w pobliżu powstanie zakład utylizacji odpadami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

ma nadzieję, że ten zakład nie powstanie na tym terenie a nie wiadomo, czy dopóki nie 

powstanie ten zakład, śmieci nie trafią do punktu rezerwowego w Okuniewie. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w uzupełnieniu poinformował, że 

odpady mają trafiać do głównych instalacji. Śmieci będą przyjmowane przez rezerwowe 

instalacje tylko wtedy, gdy główne nie będą mogły przyjąć tych odpadów. 

Radny p. Adam Ludwiniak ponowił swój wcześniejszy wniosek o naprawę mostu na 

ul. Zastawie w Kazimierowie oraz rozjeżdżającej się nakładki na drodze powiatowej 

w kierunku Mrowisk. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że dla wszystkich istotną sprawą 

jest to, aby poprawić ten most. Następnie zapewnił, że Radni Powiatowi znają sprawę stanu 

mostu i drogi powiatowej i będą wnioskować o modernizację. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz na podstawie posiadanych informacji 

poinformował, że w pierwszej kolejności będzie remontowany odcinek ul. Okuniewskiej 

w Halinowie od szkoły do ul. Stołecznej w Długiej Kościelnej. Następnie stwierdził, że 

odcinek drogi w Mrowiskach także powinien być wyremontowany i Gmina będzie o to 

wnioskować do Powiatu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

10 marca 2013 r. zostanie ogłoszony przetarg na budowę ul. Stołecznej w Józefinie do 

ul. Jasnej. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytania w sprawie:  

a) budowy ul. Jana Pawła II w Halinowie; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że podjęta 

uchwała dotyczyła przekazania własnych środków, jako pomoc rzeczowa dla Powiatu na 

budowę przez Gminę ul. Jana Pawła II w latach 2013-2014. Następnie poinformował, że 

umowa użyczenia i umowa przekazania pomocy rzeczowej dla Powiatu zostały podpisane 

przez obie strony a obecnie trwają prace projektowe. Rozpoczęcie prac budowlanych 

planowane jest na wrzesień/październik 2013 r. 

b) terminu wyłożenia planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że plan 

zagospodarowania przestrzennego dla miasta Halinów jest już gotowy i zostanie wyłożony 

w momencie, kiedy Urząd otrzyma wszystkie zgody o przeznaczeniu terenów leśnych na cele 

nieleśne od Marszałka Województwa. 

Radny p. Marcin Sukiennik stwierdził, że przyjęta metoda i stawka opłaty za odbiór śmieci 

nie jest najlepsza. Następnie zadał pytania: 

a) „kiedy zacznie funkcjonować nowy ośrodek zdrowia w Halinowie i jakie konkretnie 

występują przeszkody przy uruchomieniu tej placówki”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że zakład opieki 

zdrowotnej jest budowany przez prywatnego właściciela i obecnie trwają prace odbioru 

obiektu. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że właścicielowi niepublicznego 

zakładu opieki zdrowotnej zależy, aby otwarcie nowego obiektu odbyło się jak najszybciej. 
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Najprawdopodobniej nastąpi to po okresie wakacyjnym. 

b) „na jakiej zasadzie działa obecny ośrodek zdrowia w Halinowie, skoro umowa 

obowiązywała do końca 2012 roku”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że jest procedura 

bezumownego korzystania z ośrodka, który funkcjonuje na potrzeby społeczne a Gminie 

zależy, aby do czasu przeniesienia się do nowego obiektu, mieszkańcy mieli możliwość 

korzystania z usług medycznych. 

Mieszkanka Gminy Halinów p. … nawiązując do otwarcia nowego zakładu opieki 

zdrowotnej, poinformowała, że utrudnieniem jest odbiór sanitarny ośrodka, który jest bardzo 

istotny, aby można użytkować nowy obiekt. 

Następnie zasygnalizowała o ścinaniu lasu w Hipolitowie bez zezwolenia na prywatnym 

terenie. W związku z powyższym złożyła wniosek, aby Gmina wykonała kontrolę na tym 

terenie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że z posiadanych informacji były 

takie sytuacje, iż po zgłoszeniach o nielegalnych wycinkach drzew w lasach, policja ujęła 

sprawców. Następnie poinformował, że za tereny leśne odpowiada Nadleśnictwo Drewnica 

w Ząbkach. W sytuacji podejrzenia o nielegalnej wycince lasu, sprawę należy zgłaszać Policji 

lub miejscowemu leśniczemu. Natomiast, jeśli chodzi o wycinkę drzew na terenie 

budowlanym, to pozwolenie na wycinkę wydaje Burmistrz a na terenie leśnym wydaje 

leśniczy. Jeżeli w planie zagospodarowania przestrzennego jest działka, która była wcześniej 

terenem leśnym bądź zadrzewionym i została zgodnie z przepisami przekwalifikowana na 

działkę budowlaną, nie można zablokować wycinki drzew pod potrzeby budowy domu. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

a) „czy został rozstrzygnięty konkurs na stanowisko Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

konkurs nie został rozstrzygnięty.  

b) „czy na spotkaniu LGD udało się przeforsować jakiekolwiek projekty dla Gminy 

Halinów”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że spotkanie było dla Gminy 

korzystne, ponieważ Gmina będzie miała zapewnione środki finansowe w wysokości ok.  

350-360 tys. zł z przeznaczeniem na odnowę wsi. Następnie poinformował, że także będą 

środki na małe projekty, dla przedsiębiorców i organizacji pozarządowych. Szczegółowe 

informację będą przekazywane na bieżąco a w chwili obecnej żadne projekty nie zostały 

jeszcze uruchomione. Środki przeznczone na odnowę wsi zostały podzielone na równe kwoty 

pomiędzy 7 gminami należącymi do LGD. 

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz zadała pytanie w jaki sposób zostanie podzielona 

kwota ok. 350-360 tyś w Gminie. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że temat przeznaczenia środków 

będzie dyskutowany na komisjach i sesji. Jego zdaniem te środki powinny być przeznaczone 

na jeden projekt, który Gmina będzie realizować i zaproponował budowę sali gimnastycznej 

przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Cisiu. 

Radny p. Marcin Sukiennik skierował ponowną prośbę do Przewodniczącego Rady 

o zorganizowanie spotkania w sprawie komunikacji na terenie gminy, szczególnie 

komunikacji wewnątrzgminnej, którego termin przekładany jest już prawie rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

problemem było to, iż zostały wypowiedziane gminom umowy odnośnie wspólnego biletu 

a Gmina Halinów czekała na nowe warunki, które zostaną zaproponowane Gminie 

Sulejówek. Następnie zaprosił wszystkich obecnych na najbliższe posiedzenie Komisji do 

Spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, na którym 

będzie omawiany temat komunikacji. Poinformował także, że temat komunikacji 

wewnątrzgminnej powinien być rozwiązany z uwagi na dużą powierzchnię gminy i znaczna 

część gminy nie ma odstępu do komunikacji. 

Na koniec wypowiedzi Przewodniczący Rady odniósł się do warunków sanitarnych 

i funkcjonowania obecnego zakładu opieki zdrowotnej na ul. Mickiewicza w Halinowie. 

Radny p. Jan Papis poinformował, że 17 lutego br. w miejscowości Duchnów odbyło się 

Zebranie Wiejskie z udziałem Wójta Gminy Wiązowna oraz Zastępcy Wójta Gminy 

Wiązowna, na którym odbyła się dyskusja w sprawie zawartego porozumienia w sytuacjach 

kryzysowych oraz przedłużenia trasy autobusu linii nr 730 z Duchnowa do Brzezin. 

Sołtys Cisia p. Robert Kawecki w odniesieniu do ustawy „śmieciowej” poinformował, że 

przejazd śmieciarek w mokrych porach roku będzie na niektórych ulicach wykluczony. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy 

zgodnie z prawem taki samochód musi dojechać do każdej posesji. Następnie poinformował, 

że stan dróg w miejscowości Cisie i Żwirówka jest Gminie doskonale znany. Tylko 

pojedyncze drogi są w złym stanie. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zwrócił się z prośbą, aby na kolejnych sesjach punkt 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski był po punkcie Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że uwaga 

Sołtysa jest słuszna w kwestii organizacyjnej, ale uważa, że nikt z Przewodniczących komisji 

nie będzie się uchylał od udzielania odpowiedzi dotyczących sprawozdań z prac komisji, 

które będą przedstawiane po punkcie Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radny p. Leszek Gelo zadał pytania w sprawie: 

a) funkcjonowania schroniska w Długiej Kościelnej, które miało być zamknięte. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że schronisko nie ma 

prawa funkcjonować w miejscu, w którym się znajduje. Następnie poinformował, że zostały 

wydane wszystkie decyzje administracyjne, została powiadomiona Policja oraz wszystkie 

okoliczne gminy odnośnie zakazu oddawania psów. 

b) daty odcięcia spornego przyłącza wodnego w związku ze skargą mieszkańców 
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z gminy Halinów i wnioskiem o ponowne rozpatrzenie skargi. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że data przebudowy 

przyłącza wodnego zawarte jest w protokole z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, tj. wg 

podpisanej umowy do 13.12.2013 r. Następnie wyraził zdziwienie, że wpłynął taki wniosek, 

ponieważ na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej zostały przedstawione obszerne wyjaśnienia 

oraz wszystkie umowy, decyzje i mapy. 

Radny p. Leszek Gelo skierował prośbę o rozpropagowanie akcji krwiodawstwa w dniu 

10 marca 2013 roku w godzinach 10
00

-14
00

 przy kościele w Halinowie, dedykowana dwóm 

mieszkankom gminy, które chorują na nowotwory. 

Radny p. Bogdan Janczarek zaproponował rozwiązanie odbioru odpadów od posesji, do 

których jest utrudniony dojazd, tj. wyznaczenie punktu na wyprowadzanie pojemników 

z odpadami. 

Sołtys Desna p. Leszek Gomulski przedstawił problem właścicieli posesji w Chobocie, 

którzy nie mają dostępu do drogi publicznej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że występują sytuacje, 

gdzie większość osób ma dostęp do dróg publicznych czy wewnętrznych lub w ogóle nie 

mają dostępu do takich dróg. Osoby niemające dostępu do w/w dróg będą zobowiązane do 

wystawienia pojemników z odpadami do wyznaczonego punktu przy drodze publicznej. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie czy Burmistrz Halinowa uczestniczył 

w spotkaniach organizowanych przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad 

w sprawie Wschodniej Obwodnicy Warszawy i czy Dyrekcja zaproponowała konkretne 

rozwiązania. Następnie zaproponował, aby zająć odpowiednie stanowisko z uwagi na protesty 

mieszkańców i Zarządu Dzielnicy Warszawa-Wesoła, aby nie doszło do sytuacji, że 

obwodnica będzie zlokalizowana na terenie gminy Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że przedstawiciele 

Gminy byli obecni na spotkaniu w sprawie Wschodniej Obwodnicy Warszawy, która ma 

przebiegać na odcinku od węzeł "Drewnica" na drodze S-8 – węzeł "Zakręt" na drodze nr 2 

przez teren Dzielnicy Warszawa-Wesoła. Następnie poinformował, że nie ma możliwości, 

aby trasa S-17 przebiegała przez gminę Halinów, ponieważ musi się połączyć z węzłem 

"Zakręt". 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że trasa S-17 jest projektowana razem z węzłem 

i dlatego nie ma innej możliwości, aby przebiegała w innym miejscu. 

Sołtys Hipolitowa p. Marcin Sikorski zadał następujące pytania: 

a) „w jakich kwotach zostały przekazane dotacje organizacjom pozarządowym 

w konkursie na wspieranie sportu”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że udzieli odpowiedzi w punkcie 

Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

b) „czy Burmistrz Halinowa zmienił decyzję Komisji przyznającej te kwoty, czy 

Komisja tak zdecydowała”? 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że zgodnie z obowiązującym 

prawem skorygował kwoty dotacji, a opinia Komisji różniła się od jego decyzji. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady  

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

Komisja nie odbyła posiedzeń. 

Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Komisja odbyła posiedzenie w dniu 21 lutego br., na którym omówiła następujące tematy: 

- zapoznanie się z informacją dotyczącą problematyki zagrożeń wśród młodzieży 

szkolnej naszej gminy (uzależnienia - używki, alkohol, narkotyki); 

- społeczno-historyczny wymiar patriotyzmu – „Honorowy obywatel gminy Halinów” 

Ludwik WALESIAK – powstaniec styczniowy; 

- informacja na temat realnych możliwości wraz z kosztami objęcia monitoringiem 

centrum Halinowa i Okuniewa oraz miejsc wymagających zapewnienia 

maksymalnego bezpieczeństwa w gminie.  

Komisja złożyła wniosek do Burmistrza Halinowa i Kapituły Wyróżnień w sprawie nadania 

pośmiertnie Ludwikowi Walesiakowi uczestnikowi walk Powstania Styczniowego w 1863 r. 

tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Halinów – Ludwik Walesiak” w dniu Święta miasta 

Halinów 2 maja br. 

Radny p. Marcin Pawłowski Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ 

Komisja odbyła posiedzenie w dniu 26 lutego br., na którym zaopiniowała projekty uchwał 

w sprawie:  

- zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków; 

- zaciągnięcia przez gminę Halinów pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na realizację zadania inwestycyjnego 

pod nazwą „Budowa Stacji Uzdatniania Wody w Wielgolesie Duchnowskim”; 

- zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2013 rok. 

Radny p. Dawid Wojda Przewodniczący KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

Komisja odbyła dwa posiedzenia. 

W dniu 25 lutego br. Komisja podjęła następujące tematy: 

- budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Cisiu; 

- opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 
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Radna p. Małgorzata Kaim Przewodnicząca KOMISJI REGULAMINOWEJ 

Komisja nie odbyła posiedzeń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński Przewodniczący 

DORAŹNEJ KOMISJI DS. ZMIAN W ZAKŁADZIE KOMUNALNYM 

W HALINOWIE 

Pierwsze posiedzenie Komisji odbyło się 25 lutego 2013 r., na którym dokonano wybór 

Przewodniczącego Komisji, tj. p. Marcina Pietrusińskiego oraz ustalono plan i zakres prac 

Komisji. Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji zostanie zatwierdzona na 

najbliższym posiedzeniu Komisji 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Radnych niebędących członkami doraźnej Komisji 

o wsparcie pracy Komisji. 

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA I LEŚNICTWA  

Komisja odbyła dwa posiedzenia.  

W dniu 5 lutego br. Komisja zajęła się analizą aktualnej sytuacji w sprawie planowanej 

budowy składowiska odpadów w Gminie Zielonka oraz opracowała kilkanaście wniosków do 

Burmistrza dotyczących m.in. opracowania protestu, pism i bilbordów z informacją 

o zagrożeniu. 

W dniu 15 lutego br. Komisja omówiła program ochrony środowiska dla Gminy Halinów na 

lata 2013-2016 z uwzględnieniem lat 2017-2020 wraz z prognozą oddziaływania na 

środowisko programu, który został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Komisja odbyła 2 posiedzenia: 

- w dniu 31 stycznia br., na którym zajęła się kontrolą przebiegu inwestycji 

pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej i dróg dojazdowych do strefy przemysłowej 

w Długiej Kościelnej w Gminie Halinów”; 

- w dniu 13 lutego br., na którym przeprowadziła analizę skargi mieszkańców z terenu 

gminy Halinów z dnia 30 stycznia 2013 roku dotyczącej sposobu wykonania zadań 

przez Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie w sprawie przyłącza wodnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej w dniu 31 stycznia br. przedstawił protokół z kontroli Mazowieckiej 

Jednostki Wdrażania Programów Unijnych, w którym MJWPU zakwestionowała sposób 

wyboru inspektora nadzoru oraz nieosiągnięcia wskaźnika 7 firm (zlokalizowane na terenie 

strefy przemysłowej w Długiej Kościelnej, które miały powstać przy realizacji inwestycji) 

oraz stwierdziła naruszenie zasad konkurencyjności przy wyborze w 2009 r. wykonawcy do 

sporządzenia studium wykonalności i wykonawcy do wykonania dokumentacji projektowych. 

Po wniesieniu odwołania przez Gminę, MJWPU przyznała rację Gminie odnośnie inspektora 

nadzoru i wskaźnika. Cięcia finansowe zostały wprowadzone za wybór wykonawcy w 2009 r. 

studium wykonalności i za wybór wykonawcy w 2009 roku dokumentacji projektowych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie 

o protokół ostateczny z kontroli E-Urzędu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że jest protokół 

z kontroli E-Urzędu i przebiegu inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej i dróg 

dojazdowych do strefy przemysłowej w Długiej Kościelnej w Gminie Halinów”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w swojej 

wypowiedzi odniósł się do kar w wysokości ok. 200 tys. zł za przeprowadzenie przetargów 

w sposób niekonkurencyjny odnośnie projektu E-Urzędu, które znacznie uszczuplają budżet 

Gminy. Następnie zaproponował, aby powyższą sprawą zajęła się także Komisja Budżetowa. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że sprawa w kwestii wykonania 

dokumentacji i nie zachowania zasad konkurencyjności dotyczy kadencji 2006-2010. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz przedstawił aktualną sytuację w sprawie planowanej 

budowy zakładu utylizacji odpadów w Gminie Zielonka oraz odniósł się do realizacji 

wniosków Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, które miały być wykonane 

do końca lutego br. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że Komisja Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa przygotowała szereg wniosków w sprawie wystąpień do 

różnych instytucji, w związku z powyższym, Urząd musi przygotować pod względem 

merytorycznym odpowiednie pisma.  

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz odczytał pismo od Prezesa MPO m.st. Warszawy, 

w którym informuje, że Spółka posiada prawa i obowiązki do wydanej decyzji środowiskowej 

odnośnie planowanej inwestycji w Gminie Zielonka. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że decyzja środowiskowa 

była przekazana przez Spółkę Ekolina na rzecz MPO na etapie aktu notarialnego. Na dzień 

dzisiejszy ta decyzja powinna być przepisana na obecnego inwestora, czyli na Spółkę MPO. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz skierował prośbę o jak najszybsze zamówienie 

banerów informacyjnych i powieszenie ich w Okuniewie i Michałowie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zapewnił, ze wnioski Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa będą realizowane. Poinformował, że na spotkaniu 

w Urzędzie Marszałkowskim w dniu 26 lutego br. przedstawił stanowisko Gminy odnośnie 

lokalizacji zakładu utylizacji odpadów w Gminie Zielonka. Następnie poinformował, że 

w następnym tygodniu odbędzie się spotkanie ze Starostą Wołomińskim w sprawie 

ewentualnego wystąpienia, aby do momentu niewyjaśnienia uprawomocnienia decyzji 

środowiskowej, nie zostało wydane pozwolenie na budowę. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie w sprawie terminu przedstawienia przez Komisję 

Rewizyjną wniosków odnośnie zamkniętej procedury wyjaśnienia spraw dotyczących byłej 

jednostki GCI. 

Radny p. Leszek Gelo w odpowiedzi poinformował, że został ponowiony wniosek do 

Burmistrza Halinowa o udostępnienie wszystkich umów zawieranych w okresie 

kontrolowanym przez GCI złożył wniosek o problemem jest udostępnienie danych 
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osobowych. Następnie poinformował, że po otrzymaniu powyższych dokumentów, Komisja 

niezwłocznie podejmie prace nad zakończeniem protokołu pokontrolnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

wyjaśnił, że problemem jest spór czy udostępnić dane osobowe. Następnie stwierdził, że po 

zakryciu danych, dokumenty mogą być załączone do protokołu jako załączniki. 

Przewodniczący Rady skierował prośbę do Burmistrza Halinowa o przygotowanie 

i przekazanie powyższych dokumentów Komisji Rewizyjnej, w przeciwnym razie na kolejnej 

sesji złoży wniosek o przeprowadzenie kontroli działalności GCI do czasu likwidacji 

jednostki z pełnym dostępem do dokumentacji. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski potwierdził otrzymanie wniosku Komisji 

Rewizyjnej oraz zadeklarował, że sprawa zostanie załatwiona. 

Radny p. Marcin Sukiennik zaoferował swoją pomoc, aby dokumenty zostały udostępnione 

Komisji Rewizyjnej. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 wniosek mieszkańców z terenu gminy Halinów w sprawie ponownego rozpatrzenia skargi 

z dnia 30 stycznia 2013 r. na działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego odnośnie 

przyłącza wodnego, który przekazuje do analizy Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji; 

 pismo Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Mińskiego skierowane do Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie odtworzenia i konserwacji rowów przydrożnych 

przy drodze powiatowej nr 2204W w miejscowości Krzewina; 

 zawiadomienie Wojewody Mazowieckiego dotyczące wszczęcia postępowania 

nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXXII.286.2013 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 20 stycznia 2013 roku  w sprawie ustalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Halinów; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Urząd nie 

zgodził się na wprowadzenie zmian w regulaminie, po rozmowie telefonicznej 

pracownika z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego bez podania podstawy prawnej. 

W związku z powyższym podjęto decyzje, że jeżeli Wojewoda uważa, że regulamin jest 

nie zgody z prawem, to niech stwierdzi nieważności uchwały, która zostanie jeszcze raz 

podjęta przez Radę. 

 pismo od mieszkańca z terenu gminy w sprawie odkupienia przez Gminę drogi 

w Wielgolesie Brzezińskim ul. Niezapominajki oraz wyrażenia zgody na wydzielenie 

działki wnioskodawcy na drogę dojazdową do działki, która jest własnością Gminy 

Halinów; pismo przekazuje do analizy Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji; 
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 odpowiedź Burmistrza w sprawie sposobu załatwienia sprawy p. Marcina Sukiennika 

dotyczącej zimowego utrzymania dróg na terenie gminy; 

 pismo Burmistrza w sprawie przedstawienia szacunkowego kosztorysu dla realizacji 

przedsięwzięcia – poprawy przejezdności ul. Bliskiej na odcinku od ul. Łąkowej do 

ul. Polnej w Okuniewie; 

 odpowiedź Burmistrza na wnioski Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji w sprawie wykonania inwentaryzacji lokalu 

komunalnego, znajdującego się w budynku Zespołu Szkół w Halinowie przy ul. 

Okuniewskiej 115; 

 postanowienie z dnia 22 stycznia 2013 r. Sądu Rejonowego w Mińsku Mazowieckim, 

który postanawia zaskarżone przez Gminę Halinów postanowienie Prokuratury 

Okręgowej w Siedlcach z dnia 30.11.2012 r. o umorzeniu śledztwa w sprawie VI Ds. 

9/12/S (dotyczącej kanalizacji w Hipolitowie) utrzymać w mocy; 

 wniosek mieszkańca z terenu gminy Halinów dotycząca nadania honorowego wyróżnienia 

Władysława Grabskiego bohaterskiego oficera, który przekazuje do analizy do Spraw 

Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski stwierdził, że każdy wniosek należy 

wnikliwie przeanalizować. Następnie poparł wniosek mieszkańca w sprawie 

uhonorowania Władysława Grabskiego. 

 odpowiedź Zakładu Komunalnego z informacją, iż protokoły z przeprowadzonych 

wewnętrznych i zewnętrznych kontroli w ZK w Halinowie w latach 2011-2012 zostały 

opublikowane na stronie BIP Zakładu Komunalnego; 

 skarga Spółki Paged Property przesłana przez radcę prawnego do przekazania do WSA 

dotycząca uchwały nr XXVI.218.2012 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru administracyjnego 

Nowy Konik w gminie Halinów; 

 prośba Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie przekazania przez Gminę 

Halinów informacji dotyczących przyjmowania oraz załatwiania skarg i wniosków; 

 pismo Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie w sprawie możliwości 

dofinansowania przez Gminę zakupu rejestratora rozmów telefonicznych; 

 sprawozdanie Burmistrza Halinowa z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Gminę, które przekazuje do analizy Komisji do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury 

i Sportu; 

 Pismo Burmistrza odnośnie przekazania akt do WSA w sprawie skargi mieszkańców 

z terenu gminy Halinów z dnia 28 grudnia 2012 r. na uchwałę nr XXVI.218.2012 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

południowej części obszaru administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz. 17
20

. Obrady wznowiono o godz. 18
00

. 
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W związku z przedstawionymi wyjaśnieniami mieszkańców z terenu gminy Halinów, 

obecnych na posiedzeniu sesji Rady Miejskiej w Halinowie w 27 lutego br., w sprawie skargi 

na działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 r. oraz 

wnioskiem o ponowne rozpatrzenie powyższej skargi, Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się z formalnym wnioskiem o zdjęcie 

z porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania 

skargi mieszkańców Halinowa na działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307. 

Skarżący zaakceptowali zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców Halinowa na działalność Dyrektora 

Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307 oraz przekazanie sprawy do Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców Halinowa na 

działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XXXIII sesji w dniu 27 lutego 2013 roku po zmianach: 

1)   Otwarcie obrad sesji. 

2) Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5)   Podsumowanie prac Rady Miejskiej w Halinowie za 2012 rok. 

6) Podsumowanie akcji „Zima w Gminie 2013”. 

7) Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8) Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9) Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10) Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

11) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 301. 

12) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  

– Druk Nr 302. 
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13) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Halinów – Druk Nr 293/Druk Nr 303. 

14) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Paged Property Sp. z o.o. spółka 

komandytowa reprezentowanej przez radcę prawnego Beatę Zborowską z Frankiewicz 

Kapela Kancelaria Prawna Sp. k. – Druk Nr 304. 

15) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Halinów na lata 2013-2016 z uwzględnieniem lat 2017-2020 

 –  Druk Nr 305. 

16) Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia taryfy dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków – Druk Nr 306. 

17) Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 stycznia 

2013 roku. 

18) Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

19) Zamknięcie sesji. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Punkt nr 10 nie został omówiony z powodu uczestnictwa Radnych Powiatowych na XVIII 

sesji Rady Powiatu Mińskiego w dniu 27 lutego 2013 r. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 301 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 

2013 rok – Druk Nr 301. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 301. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 
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12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Warszawie – Druk Nr 302 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie – Druk Nr 302. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, czy jest już gotowy projekt i pozwolenie na 

budowę odnośnie budowy SUW w Wielgolesie Duchnowskim oraz jaka jest kwota 

w kosztorysie inwestorskim. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że na 

dzień dzisiejszy Gmina jeszcze nie posiada pozwolenia na budowę. Pozostaje kwestia 

wyłączenia gruntów klasy trzeciej z produkcji rolnej. Następnie poinformował, że kwota 

kosztorysu inwestorskiego wynosi ok. 2 300 000 - 2 400 000 zł. 

Radny p. Bogda Janczarek zadał pytanie, czy miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego Wielgolasu Duchnowskiego pozwala na realizację przedsięwzięcia. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że plan 

zagospodarowania przestrzennego został podjęty przez Radę Miejską w Halinowie 

w 2011 roku, na podstawie, którego został zaktualizowany i zweryfikowany projekt budowy 

SUW w Wielgolesie Duchnowskim. Następnie poinformował, że po wyłączeniu gruntów 

klasy trzeciej z produkcji rolnej, Gmina wystąpi o pozwolenie na budowę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w swojej 

wypowiedzi odniósł się do kwestii, że Gmina nie mając pozwolenia na budowę nie będzie 

mogła ubiegać się o pożyczkę.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że Gmina złoży wniosek 

o pożyczkę w czasie ubiegania się o pozwolenie na budowę, w uzupełnieniu dostarczy do 

wniosku z uwagi na długotrwałą procedurę opiniowania i ubiegania się o pożyczkę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

kwota, na jaką zostanie zaciągnięta pożyczka, jest w pełni uzasadniona i mieści się w podjętej 

przez Rade Miejską w Halinowie uchwale budżetowej na 2013 rok oraz WPF na lata 2013 

-2023. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie – Druk Nr 302. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  
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przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Halinów – Druk Nr 293/Druk Nr 303. 
 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Następnie Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wprowadził do Statutu autopoprawkę 

w  paragrafie 5 w sprawie dodania punktu nr 2 o treści: „Dopuszcza się używania herbu 

w czarno-białych”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński uznał autopoprawkę 

Burmistrza Halinowa za zasadną, ponieważ w innych Statutach gmin istnieją takie zapisy. 

Następnie otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z wnioskami formalnymi w sprawie: 

a) dodania w paragrafie nr 34 ust. 1 tekstu: „najstarszy wiekiem”; 

Głosowanie formalnego wniosku Radnego p. Marcina Sukiennika w sprawie dodania 

w paragrafie nr 34 ust. 1 tekstu: „najstarszy wiekiem”. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Wniosek Radnego został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

b) wykreślenia w paragrafie nr 62 ust. 4 tekstu: „lub ustnie na kolejnej sesji”; 

Głosowanie formalnego wniosku Radnego p. Marcina Sukiennika w sprawie wykreślenia 

w paragrafie nr 62 ust. 4 tekstu: „lub ustnie na kolejnej sesji”. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 4,  

przeciw – 8,  

wstrzymujących się – 2.  

Wniosek Radnego nie został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

c) dodania w paragrafie nr 71 ust. 1 punktu nr 5 o brzmieniu: „300 mieszkańców z gminy 

Halinów posiadających prawo wyborcze”; 

Głosowanie formalnego wniosku Radnego p. Marcina Sukiennika w sprawie  dodania 

w paragrafie nr 71 ust. 1 punktu nr 5 o brzmieniu: „300 mieszkańców z gminy Halinów 

posiadających prawo wyborcze”. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 3,  

przeciw – 9,  

wstrzymujących się – 2.  

Wniosek Radnego nie został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

d) dodania w paragrafie nr 72 ust. 1 pkt. 5 tekstu: „oraz uzasadnienie”; 

Głosowanie formalnego wniosku Radnego p. Marcina Sukiennika wraz z poprawką 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie dodania w paragrafie nr 72 ust. 1 

pkt. 5 tekstu: „oraz uzasadnienie”. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 4.  

Wniosek Radnego został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

e) dodania w paragrafie nr 76 ust.1 punktu nr 12 brzmieniu: „sesje są nagrywane 

a nagrania z nich są umieszczane na BIP w terminie 7 dni od sesji”.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że jest przeciwny temu 

wnioskowi Radnego a swoje argumenty przedstawił na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że nie ma 

żadnych gwarancji zachowania jakości technicznej nagrań z posiedzeń sesji wykonanych na 

podstawie obecnego sprzętu i technologii. Następnie poinformował, że zainwestowanie 

w lepszy sprzęt, wiąże się z dużymi kosztami dla Gminy.  

Głosowanie formalnego wniosku Radnego p. Marcina Sukiennika w sprawie  dodania 

w paragrafie nr 76 ust.1 punktu nr 12 brzmieniu: „sesje są nagrywane a nagrania z nich są 

umieszczane na BIP w terminie 7 dni od sesji”. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 2,  

przeciw – 11,  

wstrzymujących się – 1.  

Wniosek Radnego nie został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński oraz Radna 

p. Małgorzata Kaim poinformowali, że na wspólnym posiedzeniu połączonych komisji, 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Halinów. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką Burmistrza oraz poprawkami Rady 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Halinów – Druk Nr 293/Druk Nr 303. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski złożył podziękowania Radzie Miejskiej 

w Halinowie ciężką pracę nad Statutem Gminy Halinów a w szczególności Komisji 

Regulaminowej za szczegółowe opracowanie. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi 

Paged Property Sp. z o.o. spółka komandytowa reprezentowanej 

przez radcę prawnego Beatę Zborowską z Frankiewicz Kapela 

Kancelaria Prawna Sp. k. – Druk Nr 304. 

Projekt uchwały z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam 

Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji odrzuciła 

skargę Spółki Paged Property. Następnie wyraził nadzieję, że WSA podtrzyma stanowisko 

Komisji i nie uchyli uchwały nr XXVI.218.2012 Rady Miejskiej z dnia 26 września 2012 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej 

części obszaru administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że jeśli uchwała 

nr XXVI.218.2012 Rady Miejskiej z dnia 26 września 2012 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru 

administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów zostanie uchylona, to Gmina będzie 

starała się, aby tylko w części dotyczącej Spółki Paged Property. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że na posiedzeniu Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji ustalono z przedstawicielem Spółki, iż 

Spółka nie złoży żadnej skargi do WSA, co do funkcjonowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru administracyjnego Nowy 

Konik. Następnie wyraził zdziwienie, co do postawy i zmiany decyzji Spółki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie czego dotyczy skarga złożona przez 

Spółkę Paged Property. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi przedstawił, jakie 

kwestie zaskarżone przez Spółkę do WSA. 
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Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Spółka obawia się, że uchwalony plan Nowego 

Konika nie pozwoli na dokonanie nawet najdrobniejszego remontu dachu, rynny czy okna. 

Następnie stwierdził, że to jest tylko interpretacja Spółki, ponieważ plan nie zawiera tak 

szczegółowych zapisów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że inny inwestor 

o zasięgu światowym, zainteresowany częścią tego terenu, jest zdziwiony postępowaniem 

Spółki, z którą miał wstępną umowę na sprzedaż tego terenu w celu opracowania procesu 

inwestycyjnego na tym obszarze Nowego Konika. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Paged Property Sp. z o.o. spółka komandytowa 

reprezentowanej przez radcę prawnego Beatę Zborowską z Frankiewicz Kapela Kancelaria 

Prawna Sp. k. – Druk Nr 304.  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Halinów na lata 2013 

-2016 z uwzględnieniem lat 2017-2020 –  Druk Nr 305 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Bogdan Janczarek poinformował, że projekt uchwał w sprawie przyjęcia 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Halinów na lata 2013-2016 z uwzględnieniem lat 

2017-2020 

- Druk Nr 305 został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Halinów na lata 2013-2016 z uwzględnieniem lat 2017-2020 –  Druk Nr 305.  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków – Druk Nr 306 

Projekt uchwał omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski przedstawił propozycję skorygowania wzrostu 

stawki opłaty za wodę o 11% (wcześniejsza propozycja Dyrektora ZK wynosiła ok.21%). 

Następnie poinformował, że stawki opłaty za kanalizację nie zostały skorygowane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że na 

posiedzeniu Komisji Budżetowej nie zostały przez Dyrektora ZK wyjaśnione wszystkie 

wątpliwości Radnych oraz nie zostało przedstawione uzasadnienie do zaproponowanych 

stawek. Następnie zaprosił wszystkich Radnych na kolejne posiedzenie Komisji Budżetowej. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa odstąpiła od 

opiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, ponieważ podczas posiedzenia Komisja nie 

usłyszała konkretnego uzasadnienia do zaproponowanego wzrostu stawek, który przekładałby 

się na realne korzyści dla mieszkańców. Komisja stoi na stanowisku, iż kwestia zakupu 

i wymiany urządzeń na potrzeby funkcjonowania Zakładu Komunalnego czy sieci 

wodociągowej, powinna być rozłożona w latach, w taki sposób, aby koszty, co roku stanowiły 

jednakowe obciążenie dla Zakładu a nie były jednostkowym obciążeniem budżetu, który 

przekłada się na taryfy. Następnie poinformował, że Komisja oczekuje, aby zakupy 

nowoczesnych technologii i rozwiązań, przedstawione przez Dyrektora ZK, służyły 

zmniejszaniu zatrudnienia a nie jego wzrostowi. W swojej wypowiedzi podkreślił, że stawki 

opłaty za wodę w gminie Halinów, w porównaniu z innymi gminami, nie są wysokie. 

Komisja stoi na stanowisku, że ewentualny wzrost cen powinien być uzasadniony jakimiś 

poważnymi inwestycjami w rozwój sieci wodociągowej, jakimiś znaczącymi postępami, które 

poprawią i zwiększą jakość usług świadczonych przez Zakład Komunalny.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił i omówił skorygowane 

stawki opłaty za wodę z uwzględnieniem wzrostu o 11%. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytanie o uzasadnienie do podwyżki stawek o 11%, 

ponieważ do tej pory stosowało się podwyżkę inflacyjną, która prognozowana w br. wynosi 

3,8%. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że część 

wyjaśnień została przedstawiona na Komisji Budżetowej. Następnie poinformował, że 

wymiana liczników oraz nakładek elektronicznych na te liczniki wpływa na wzrost stawek 

opłaty za wodę. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytanie o kwotę wymiany liczników. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że koszt wymiany 

wynosi ok. 180 zł a koszt samego licznika wynosi ok. 53 zł. Następnie poinformował, że 

w budżecie na 2013 rok na te inwestycje została zaplanowana kwota 270 tys. zł. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że po 

odbyciu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetowej znajdą się środki, które będzie można 

wygospodarować na inne inwestycje zmian i budowy sieci wodociągowej.  

Sołtys Mrowisk p. Stanisław Dobosiewicz zadał pytanie o wysokości zysku za 2012 rok 

Zakładu Komunalnego, który wygenerował do budżetu Gminy. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

nadwyżka obrotowa jest wstępnie wyliczona i zostanie zaprezentowana w formie uchwały na 

najbliższej sesji Rady Miejskiej w Halinowie. Następnie wyjaśnił, że nadwyżka obrotowa 

wypracowana przez Zakład Komunalny wraca z powrotem do budżetu i Rada Miejska 

decyduje czy zostawić te środki na rachunku Zakładu, które są przeznaczone na rozwój 

kolejnych sieci. W wielu miejscowościach większość inwestycji jest wliczona w taryfy, które 

w porównaniu z Gminą Halinów są znacznie wyższe. 

Sołtys Mrowisk p. Stanisław Dobosiewicz w swojej wypowiedzi odniósł się do wysokiego 

wzrostu stawek opłaty za wodę. 

Głos w dyskusji w sprawie taryf zabrali: Radny p. Marcin Pawłowski, Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński, Radny p. Bogdan Janczarek. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie: „z jakich inwestycji rezygnuje Dyrektor Zakładu 

Komunalnego przy skorygowaniu wzrostu stawek opłaty za wodę z ok. 21% na 11%”? 

Następnie wyraził zdziwienie z powodu nieobecności Dyrektora Zakładu oraz uznał wzrost 

taryf za zbyt wysoki. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wszelkie 

wyjaśnienia zostaną przedstawione na kolejnym posiedzeniu Komisji Budżetowej oraz innych 

komisji, o których zadecyduje Rada. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że nie 

podjęcie uchwały w sprawie taryf na obecnej sesji z zaproponowanym wzrostem przez 

Burmistrza spowoduje, będzie to skutkowało, że po 70 dniach będą obowiązywały stawki 

ustalone przez Dyrektora Zakładu Komunalnego. Jeżeli Rada podejmie uchwałę z zerowym 

wzrostem taryf, spowoduje to uchylenie uchwały przez Wojewodę, ponieważ jest to 

w kompetencji Rady Miejskiej. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz odniósł się do złej sytuacji w działalności Zakładu 

Komunalnego, która utrzymuje się przez kilka lat. Stwierdził, że należy sprawdzić na jakiej 

zasadzie działa i funkcjonuje Zakład. 

Radna p. Anna Ludwiniak zaproponowała, aby Przewodniczący Rady zakończył dyskusję 

na powyższy temat. 

Radny p. Tomasz Dubiński stwierdził, że problemem nie jest wielkość taryfy, tylko 

problemem jest wielkość stawki do tego, co mieszkańcy uzyskują w otrzymywanych usługach 

oraz aby Zakład nie generował strat i nadmiernych zysków. 

Radny p. Adam Ludwiniak w swojej wypowiedzi odniósł się do kwestii nieuzyskania 

odpowiedniego uzasadnienia w sprawie wzrostu stawek. 
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Radny p. Marcin Sukiennik ponowił swoje wcześniejsze zapytanie odnośnie inwestycji, 

z których musiała zrezygnować Pani Dyrektor w momencie zmniejszenia taryf. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że przedstawiona 

propozycja została zaproponowana przez Burmistrza i do Rady należy decyzja przyjęcia taryf. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Pani Dyrektor Zakładu Komunalnego uzasadniała 

wzrost 30% chęcią modernizacji sieci, wymianą hydrantów, liczników itp. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie 

odnośnie przełożenia przez Dyrektora ZK w Halinowie terminu rozstrzygnięcia przetargu 

ogłoszonego na zakup 1300 wodomierzy w związku ze zmianą taryf za wodę. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że można 

otworzyć oferty w przetargu, pozostaje tylko kwestia wysokości ofert oraz czy w planie 

finansowym Zakładu znajdą się środki na zakup wodomierzy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin w swojej wypowiedzi odniósł się 

do liczby osób obecnych na posiedzeniu Komisji Budżetowej oraz skierował do wszystkich 

zebranych prośbę o uczestnictwo w tych posiedzeniach w celu wspomagania pracy Komisji. 

Następnie uważa, że należy podjąć projekt uchwały z zaproponowanymi zmianami przez 

Burmistrza oraz rzetelnie zająć się pracą nad Zakładem Komunalnym. 

Radny p. Marcin Pawłowski złożył formalny wniosek w sprawie ogłoszenia 3-minutowej 

przerwy. 

Głosowanie wniosku formalnego Radnego p. Marcina Pawłowskiego w sprawie 

ogłoszenia 3-minutowej przerwy. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 8,  

przeciw – 6,  

wstrzymujących się – 0.  

Wniosek Radnego został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz. 19
48

. Obrady wznowiono o godz. 19
54

. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały wraz ze zmianą Burmistrza Halinowa w sprawie 

zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków – Druk Nr 306.  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 4,  

wstrzymujących się – 1.  
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Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

17. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 30 stycznia 2013 roku 

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi. 

Radny p. Marcin Sukiennik odnośnie wypowiedzi Zastępcy Burmistrza Halinowa p. Adama 

Sekmistrza: 

„…w odpowiedzi poinformował, że Urząd otrzymał od Prokuratury postanowienie w sprawie 

odmowy wszczęcia postępowania odnośnie kanalizacji w Hipolitowie…”, 

wniósł następujące sprostowanie: 

„…w odpowiedzi poinformował, że Urząd otrzymał od Prokuratury postanowienie 

o umorzeniu śledztwa odnośnie kanalizacji w Hipolitowie…” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że protokół 

odzwierciedla jego słowa i tak mówił oraz następnie zwrócił się z prośbą, aby zostało to tak, 

jak powiedział. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 30 stycznia 2013 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0 

nieobecni na sali Radni: p. Edyta Woźniakowska. 

18. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi Sołtysa Hipolitowa przedstawił 

informację o rozstrzygnięciu otwartego konkursu na wspieranie realizacji zadań publicznych 

Gminy Halinów w 2013 roku w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu. 

W odpowiedzi na ogłoszony konkurs na realizację zadania pn.: „Zagospodarowanie czasu 

wolnego uczniów poprzez organizowanie pozalekcyjnych zajęć sportowych” wpłynęły 

4 oferty: 

1. Stowarzyszenie Rozwijamy Talenty, Długa Kościelna – podzielona dotacja 

w wysokości 40 000 zł (organizacja i prowadzenie zajęć sportowych w postaci gier 

i zabaw ruchowych dla uczniów szkół podstawowych opartych na piłce nożnej); 

2. Uczniowski Klub Sportowy HALINÓW TEAM, Halinów – podzielona dotacja 

w wysokości 20 000 zł (zagospodarowanie czasu wolnego uczniów poprzez 

organizowanie pozalekcyjnych zajęć w zakresie judo i nauki pływania); 

3. Mińsko-Mazowiecki Klub karate Kyokushin, Mińsk Mazowiecki – podzielona dotacja 
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5 000 zł (prowadzenie treningów karate w formie zajęć sportowych dla uczniów 

z gminy Halinów); 

4. Stowarzyszenie Wspierania Rozwoju Gminy Halinów „RAZEM”, Długa Szlachecka  

– podzielona dotacja w wysokości 5 000 zł (nauka tenisa dla 40 dzieci w szkole tenisa 

„SET” przy Centrum Swobodna Przestrzeń). 

Na realizację zadania w 2013 roku przyznano dotację w łącznej wysokości 70 00 zł. 

Następnie Burmistrz Halinowa poinformował, że jego propozycja podziału dotacji dla 

Stowarzyszenia Wspierania Rozwoju Gminy Halinów „RAZEM” była taka sama, jak 

propozycja Komisji przyznającej dotację. 

Sołtys Hipolitowa p. Marcin Sikorski zadał pytanie dlaczego została przyznana taka mała 

dotacja dla Stowarzyszenia „RAZEM”, przy dużym wkładzie własnym. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że w przypadku 

wniosku Stowarzyszenia „RAZEM”, podzielił opinię Komisji do rozpatrzenia ofert złożonych 

w  ramach otwartego konkursu. Następnie poinformował, że dobrze rozliczona dotacja przez 

organizację pozarządową powoduje otrzymanie w okresie późniejszym dotacji w wyższej 

kwocie na organizacje zajęć w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w swojej 

wypowiedzi odniósł się do przyznanej dotacji dla klubu judo „HALINÓW TEAM”. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że klubowi przyznano większą 

dotację, niewiązaną ze stażem, ponieważ klub będzie trwale wspierał placówkę oświatową 

w Halinowie. Następnie poinformował, że skorygował decyzję przyznania dla tego klubu 

dotacji przez Komisję, która była dużo wyższa. 

Sołtys Hipolitowa p. Marcin Sikorski poinformował, że kwota przyznanej dotacji 

w wysokości 5 000 zł nie pokrywa nawet 
1
/3  kosztów całego projektu i w związku z tym 

złożył rezygnację z dotacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński uważa, że kwota 

przyznanej dotacji dla Stowarzyszenia „RAZEM” jest za mała, aby zorganizować naukę 

tenisa i decyzja Prezesa Stowarzyszenia jest słuszna a dotacja zostanie przekazana innej 

organizacji z korzyścią dla Gminy Halinów. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie termin przygotowania banerów 

w sprawie planowanej budowy zakładu utylizacji w Gminie Zielonka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

przy pomocy pracowników GCK banery zostaną przygotowane i pozostaje tylko kwestia 

opracowania szczegółów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że w najbliższych 

dniach zostanie opracowany projekt informacji, która znajdzie się na banerach. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zasugerował, aby ważne uchwały dotyczące np. 

opłaty za wodę, były omawiane na początku sesji a nie na końcu. Następnie w swojej 

wypowiedzi odniósł się do planowanej inwestycji w Nowym Koniku i co przez tą inwestycję 

czeka Gminę. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

takie inwestycję mogą być realizowane w każdej miejscowości na terenie gminy Halinów.  

Odnośnie porządku obrad sesji, uważa, że nie ma znaczenia kolejność punktów przy 

omawianiu 5 projektów uchwał. 

Radny p. Bogdan Janczarek poprosił o przygotowanie baneru, aby został postawiony 

w Okuniewie. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

26. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński o godz. 20
12 

zamknął obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

 

 Marcin Pietrusiński 

Protokół sporządziła: 

/-/ Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
 

do protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 27 lutego 2013 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 27 lutego 2013 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 27 lutego 2013 roku. 

 

3. Załącznik nr 3 – Podsumowanie akcji „Zima w Gminie 2013”. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 

 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


